
Sentit Comú
Sabem que tenim un dur camí per endavant, però també que comptem amb la motivació de la gent valenta

que ha acceptat aquest repte, i amb tots els que els donaran suport a partir d’ara, treballant amb

dedicació, i sobretot amb molt de sentit comú
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Fa uns mesos, a SDP ens vam marcar com a repte d’intentar promoure plataformes de

redreçament per concórrer a les eleccions comunals del proper 13 de desembre. Era una

idea agosarada per la seva complexitat, que consistia a intentar fer treballar plegats

membres de la societat civil i membres de partits, en un programa comú que tingués com a

principi director el retornar els comuns als ciutadans.

Crec que hem aconseguit bona part d’aquest objectiu amb la presentació de les dues

plataformes d’Andorra la Vella i d’Escaldes-Engordany, amb el nom de Sentit Comú i

participant de la plataforma Laurèdia en Comú a Sant Julià de Lòria. Ens hagués agradat

que membres d’altres partits s’haguessin sumat al projecte, deixant de banda el

partidisme, per treballar en l’objectiu comú de servei als ciutadans i ciutadanes de les

nostres parròquies. Ho hem intentat fins a l’últim moment, però sols a Sant Julià hem

aconseguit aquesta confluència. A Andorra la Vella i a Escaldes-Engordany hem aconseguit

aglutinar a diversos representants de la societat civil que comparteixen els mateixos

neguits i les mateixes aspiracions. A d’altres parròquies com a Encamp i a Ordino no ens ha

estat possible reunir aquesta massa crítica de persones interessades en servir abans que

en servir-se.

Ens vam plantejar la necessitat d’un veritable redreçament comunal, a partir de la

constatació que els comuns han anat perdent al llarg dels últims anys la seva essència

política: ser el primer interlocutor entre l’Estat i el ciutadà, l’administració de proximitat, i en

definitiva qui ha d’escoltar, dialogar i ajudar de la manera més propera i senzilla possible a

totes i tots els habitants d’una parròquia.

El ball de noms i els moviments més o menys polítics que hem pogut veure durant aquests

últims dies reforça una trista realitat: que els comuns han esdevingut una arena de lluita

política de baix nivell, una lluita entre clans, famílies i lobbys diversos per un bocí de poder o

per la promoció personal.



El treball que ara hem iniciat té evidentment una fita important el proper 13 de desembre,

però no es limita ni s’acaba en aquesta data. És un treball que s’allargarà i tindrà continuïtat

en el temps per arribar a aquest objectiu que ens marquem, de tornar a centrar les

polítiques comunals en resoldre els problemes dels ciutadans i de les ciutadanes, i no en

inflar els egos dels polítics.

Sabem que tenim un dur camí per endavant, però també comptem amb la motivació de la

gent valenta que ha acceptat aquest repte, i amb tots els que els donaran suport a partir

d’ara, treballant amb dedicació,i sobretot amb molt de sentit comú.


